
Verslag jaarvergadering 
CV “Dun Ezelskop” 08-01-2025 

 

1. Opening 
Loes opent de vergadering om 20.30 uur. 
 

2. Welkomstwoord door Voorzitter Loes Wijnhoven 
Voorzitter Loes Wijnhoven heet iedereen van harte welkom. Een speciaal woord van welkom aan 
erelid Thij Verheijen. 
 
De afmeldingen worden doorgenomen, met dank voor het doorgeven.  
Incl. het bestuur zijn er 42 personen aanwezig. 
 

3. Notulen van de vorige ledenvergadering 
De notulen van de vorige vergadering worden vastgesteld. Er zijn geen opmerkingen. 
 

4. Programma carnaval 2024 
Loes besteedt aandacht aan het programma, inclusief activiteiten die al zijn geweest:  
 
Elfde van de elfde geweest bij Trapperie de Werkplats. 
Liedjesavond met Zaerumse artiesten geweest in de Wingerd. 
Vitrinekasten geopend voor en door archiefcommissie in de Wingerd, zijn erg mooi geworden. 
Op 25 januari is het aftreden van prins Freek dun Erste en zijn adjudanten Guus en Roy bij De Gaper.  
Weekend daarna uitkomen van het nieuw trio en het uitkomen van de boerenbruiloft. Op zondag het 
uitkomen van de jeugdcarnaval.  
Weekend van 7,8,9 februari zijn de zittingsavonden.  
Krant rondbrengen en receptie op zaterdag 22 februari. 
Weekend daarna carnaval zelf.  
 

5. Financieel jaarverslag 2024 en begroting 2025 
Financiële cijfers zijn gepresenteerd tijdens de jaarvergadering maar worden in dit verslag niet 
weergegeven. Deze kunnen echter door leden te allen tijden opgevraagd worden bij de 
penningmeester.  
 
Begroot voor 2024 was een resultaat van ‘bedrag X’.  
 
Meevallers op de begroting zijn geweest: 
Opbrengsten:  

- Hogere bruto marge op verkoop drank  
- Meer inkomsten verkoop vlaggen, kleding, speldjes  
- Meer contributie leden Dansgarde  
- Meer ontvangen rente bank 



Kosten:  
- Minder kosten voor artiesten 
- Minder kosten licht en geluid  
- Minder aankoop materialen  
- Minder kosten huur materialen  
- Minder kosten trainers Dansgarde  
- Minder representatie 
 

Totaal aan grootste meevallers ‘bedrag X’.  
 
Tegenvallers 

- Minder opbrengsten verkoop kaarten zittingen en liedjesavond 
- Minder opbrengsten advertenties krant  
- Minder ontvangen contributie leden  

 
Totaal aan grootste tegenvallers ‘bedrag X’.  
 
Positief eindresultaat over 2024 komt hiermee op ‘bedrag X’ 
 
De balans wordt doorgenomen en uitgelegd door Frank. 
 
Begroting 2025 

- Iets meer dan ‘bedrag X’ begroot aan inkomsten. 
- Kosten ‘bedrag X’ begroot 
- Resultaat begroot op ‘bedrag X’, ongeveer gelijk aan het jaar 2024.   

 
Er worden enkele vragen gesteld over tegenvaller minder inkomsten leden. Suggestie om aanmelding 
als lid laagdrempeliger te maken wordt door het bestuur meegenomen als aandachtspunt.  
 

6. Verslag Kascommissie 
Het verslag van de commissie Kascontrole wordt gepresenteerd.  
 
De kascommissie heeft de volledige boekhouding over 2024 gecontroleerd: 

- Overdracht penningmeesterschap is goed verlopen.  
- De administratie is accuraat, overzichtelijk en gedegen gearchiveerd 
- Eindsaldi van boekjaar 2023 en beginsaldi van boekjaar 2024 komen overeen in de 

boekhouding en op de bankafschriften. 
- Het kasgeld is daadwerkelijk aanwezig. 
- Uitgaven en inkomsten zijn nagenoeg in overeenstemming met de goedgekeurde begroting. 
- Op alle vragen omtrent verschillen kon Frank een helder en onderbouwd antwoord geven. 
- Het financiële resultaat over 2024 is zeer positief.  
- Reserves zijn gestort op een spaarrekening 
- Op basis van steekproeven zijn facturen, nota’s en declaratieformulieren van gedane 

uitgaven aanwezig. 
- Voor het boekjaar 2025 is er een gedegen begroting opgesteld. 
- De aanbeveling van de kascontrolecommissie, namelijk het terugbrengen van het kasgeld, is 

opgevolgd. 
- Advies om een deel van het spaargeld voor langere tijd vast te zetten om daarmee een 

hogere opbrengst aan rente te vergaren. 



- Waar mogelijk verder digitaliseren van de boekhouding als ook van overige 
informatiestromen binnen verschillende commissies. 

- Complimenten aan de penningmeester. 
- Kascommissie geeft decharge aan het bestuur. 

 
Wim Raedts heeft 3 jaar in de commissie kascontrole gezeten. Hij wordt hartelijk bedankt en wordt 
na afgelopen jaar vervangen, Marcel van der Stegen zal vanaf dit jaar de plaats van Wim in de 
commissie Kascontrole overnemen. 
 

7. Bestuursverkiezingen 
Bas Ewals en Peter Peeters treden af als bestuurslid en worden namens het bestuur bedankt voor 
hun inzet de afgelopen jaren.   
Joep Everts en Freek Ummenthun worden kiesbaar gesteld als nieuwe bestuursleden. 
Loes Wijnhoven, Bart Trienekens en Janneke den Mulder treden af en stellen zich herkiesbaar. 
 
2 personen vormen de stemcommissie, delen de briefjes uit en tellen de stemmen.  
 

- Joep wordt gekozen met 42 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 blanco stemmen. 
- Freek  wordt gekozen met 42  stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 blanco stemmen. 
- Loes wordt herkozen met 42 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 blanco stemmen. 
- Bart wordt herkozen met 41 stemmen voor, 1 stem tegen en 0 blanco stemmen. 
- Janneke wordt herkozen met 41 stemmen voor, 1 stem tegen en 0 blanco stemmen. 

 
8. Diverse mededelingen 
- Het ledenfeest zal dit jaar plaatsvinden op zaterdag 22 maart. 
- Gesprekken met de Wingerd verlopen goed en we hebben er het volste vertrouwen in dat 

alles goed geregeld wordt. Er zal altijd een back-up en ondersteuning vanuit de Wingerd zijn 
tijdens de carnaval. 

-  Pim gaat er als nieuwe vorst vol tegenaan. Groot gedeelte van de raad van 11 is ook nieuw. 
We hebben er het volste vertrouwen in dat zij samen met het nieuwe trio de kar gaan trekken 
tijdens carnaval 2025. 
 

9. Rondvraag 
- Stembriefjes voor volgend jaar iets groter maken. 
- Ton Hermans deelt mede dat 3 februari 2025 een avond wordt georganiseerd door de 

Heemkunde waarbij de geschiedenis van de Zaerumse carnaval zal worden gepresenteerd. 
Deze avond start om 19.30u in de Wingerd.  

- Is er gedacht aan de mensen die na de carnavalsmis niet naar de Zaerumse parade gaan om 
hiervoor een gezellig samenzijn te organiseren? Dit wordt opgepakt door het bestuur.  

- Veel nieuwe bestuursleden. Zorgen dat niet teveel kennis en kunde ineens verloren gaat met 
vertrek van bestuursleden. Hiervoor zal aandacht zijn binnen het huidige bestuur. 

- Wie organiseert de boerenbruiloft in 2025? Hierover wordt aangegeven dat twee 
bestuursleden samen met vier andere personen een gezelschap hebben samengesteld.  

 
Na de rondvraag sluit Loes de vergadering en bedankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid.  
 
 


